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Dorpsraad Neerijse 

 
 
 
 

Verslag: vergadering 14 december 2010 
 

Aandachtspunten voor de gemeente: 
 In  een  vorig  verslag  heeft  de  DR Neerijse  een  vraag  geformuleerd  rond  de  subsidie  voor  de 

sneeuwklassen van basisschool de Bolster. Er is hierop nog geen antwoord gekomen 

 De dorpsraad Neerijse nodigt de burgemeester uit om de volgende DR (dorpsraad) van 1 maart 
2011 bij te wonen om concrete vragen te beantwoorden rond actuele thema’s in Neerijse 

 De dorpsraad Neerijse  vraagt de  gemeente Huldenberg om een motivatie  te  formuleren  rond 
haar recente beslissing in het dossier Kerkeveld 

Agenda: 
De derde AV van de Dorpsraad Neerijse heeft plaats gevonden op DINSDAG 14 december 2010 om 20.00u in de 
gemeentezaal 'Ten Wijngaerd' te Neerijse. 
 
Agenda: 
1/ Goedkeuring verslag vorige vergadering 
2/ Financiële toelichting 
3/ Aanvraag nieuwe kandidatuur  
4/ Kerkeveld 
5/ Uitnodiging burgemeester op volgende DR van 1 maart 2011 
7/ Varia  

Aanwezig: 
Katy  Van  Londen,  Patrick  Platton  (voorzitter), Geert  Lissens,  Annemie  Luyckx,  Lieva  Rosseel,  Peter  Singulé, 
Peter Hellemans, Lut Vanachter, Mark Arnalsteen, Carina Vercammer, Jean‐Pierre De Groodt  

Verontschuldigd: 
Marie‐Thérèse Claes, Koen Derom, Guido Wyseure (secretaris), Kris Saerens, Lieve Claes 
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De voorzitter opent de vergadering  

1/ Goedkeuring verslag 21 september 2010 
Het verslag wordt goedgekeurd. De verslagen (goedgekeurde en voorlopige ) worden geplaatst op de blog met 
als web‐adres: http://www.bloggen.be/dorp_neerijse/   
 
Karlien van de gemeente heeft de voorzitter gevraagd om de verslagen  steeds aan haar  te  sturen + aan de 
burgemeester + aan de schepenen. Dit laatste is nieuw. De voorzitter zal dit doen zoals gevraagd.  

2/ Financiële toelichting 
De penningmeester Dirk was  afwezig  en dus heeft de  voorzitter  toegelicht dat er  sinds de  laatste DR  geen 
verandering  is aan de stand van de zichtrekening. Er  is een spaarrekening geopend met een saldo van 1000 
euro. 

3/ Aanvraag nieuwe kandidatuur 
Er  is  een nieuwe  kandidatuur per  schrijven  gestuurd  aan de  voorzitter op  3/12/10. De DR heeft over deze 
kandidatuur gestemd en er  is een unaniem akkoord voor  toetreding. De naam van het nieuwe  lid  is Wende 
Vansteenbergen (Ridderstraat, Neerijse). 

4/ Kerkeveld 
Peter Singulé heeft een overzicht gegeven van de besluiten en persberichten van de laatste maanden rond de 
zandgroeve Kerkeveld: 
 

‐ 12 november: persbericht van kabinet van minister Schauvliege dat er geen uitbreiding komt 
‐ 16 november: besluit van kabinet  is tegenstrijdig met eerste persbericht, namelijk dat de vergunning 

wel wordt  toegestaan maar zonder extra vrachtwagenvervoer. De argumenten  tegen de uitbreiding 
van  de  omwonenden  en  inwoners  van  Neerijse  zijn  gegrond  verklaard maar  deze worden  niet  in 
rekening gebracht  

‐ De beslissing van de gemeente Huldenberg om niet naar de Raad van State te gaan om beroep aan te 
tekenen tegen het besluit van de minister 

 
Algemeen  besluit:  de  dorpsraad  Neerijse  vraagt  uitdrukkelijk  dat  de  gemeente  een  motivatie  zou  willen 
formuleren over de beslissing van de gemeente 

5/ Uitnodiging burgemeester op volgende DR van 1 maart 2011 
 
De voorzitter merkt op dat elke DR  in Huldenberg reeds de burgmeester heeft uitgenodigd op één van haar 
vergaderingen.  De  DR  Neerijse  vormt  hierop  een  uitzondering  en  daarom  zou  de  DR  Neerijse  graag  de 
burgemeester willen uitnodigen op de eerstvolgende DR van 1 maart 2011.  
 
 
 
In  afwachting  van  deze  vergadering  zal  de  dorpsraad  enkele  concrete  vragen  formuleren  en  deze  tijdig 
overmaken  aan  de  gemeente  zodat  antwoorden  op  deze  vragen  kunnen  voorbereid worden.  Thema’s  die 
kunnen besproken worden zijn  

‐ verkeersveiligheid in Neerijse en knelpunten naar de school 
‐ situatie N253 
‐ Kerkeveld 
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De  voorzitter  zal  eveneens  een  overzicht  maken  van  de  vragen  van  voorbije  vergaderingen  waar  geen 
antwoord op geformuleerd werd door de gemeente. Dit overzicht zal worden rondgestuurd aan de  leden ter 
aanvulling met  nieuwe  vragen. Het  finale  overzicht  zal  tijdig  (=  voor de  volgende DR) worden  bezorgd  aan 
Karlien van de gemeente, de burgemeester en de schepenen. 
 

7/ Varia 
 

 Er  zijn  contacten  gelegd  tussen  de  dorpsraden  en  afgesproken  dat mekaars  verslagen  gelezen  zullen 
worden en gedeeld worden via de website. Er kunnen in de toekomst ook samen acties worden genomen 
voor bepaalde thema’s 

 Er  is  vraag  naar  concrete maatregelen  voor  een  snelheidsbeperking  in  de  Langestraat  (bv.  Flitspaal  of 
verkeersremmers). Deze vraag zal  ook gesteld worden op de eerstvolgende Verkeersraad 

 Voor Neires  Kermes  kan  er  gebruik  gemaakt worden  van  de  borden  langs  de weg  van  de  basisschool 
Neerijse die elk jaar voor het zomerfeest gebruikt worden. Adres voor bestickering is www. Letterquick.be 
(?) 

 De ouderraad  van basisschool de Bolster  (Neerijse) organiseert  een  fuif  voor  jong  en oud  (kinderfuif  + 
volwassenen fuif) op zaterdag 19 maart 2011 ter ondersteuning van de bouw van de nieuwe school. Geert 
Lissens  van de ouderraad nodigt  iedereen  van harte uit op deze  fuif. De  kinderfuif  is  van 18u  tot 20u, 
kinderen uit nabijgelegen scholen zijn eveneens toegelaten 

 Er wordt  verder  gewerkt  aan  de  volgende  editie  van  Neires  Kermes  (8 mei  2011).  Voor  de  volgende 
vergadering moet nog een concrete datum worden afgesproken in Februari 2011 

 De DR Neerijse  gaat werk maken  van  een  nieuwe website. Voorlopig  is  er  al  een blog.  Er  zou  gebruik 
kunnen worden gemaakt van www.neerijse.com . Deze website is niet meer aangepast sinds 2006. De DR 
doet een oproep aan haar leden om deze website te vernieuwen. 

 
Vergadering wordt gesloten om 21h45 
 
Verslag    Geert Lisssens            Voorzitter 
                  Patrick Platton  
 
 
Verslag goed gekeurd door de AV van 1 maart 2011. 


